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Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva  
konané dňa 13. februára 2023. 

 
 
Prítomní : Jakub Breja, Mgr. Jana Jankurová, Jozef Pitoňák,  Andrej Petruš, Peter Koršala, 
Jozef Tomečko. 
 
Neprítomní : ---    
 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
3. Schválenie programu  zasadnutia. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Dravce za rok 2022. 
6. Územný plán obce Dravce. 
7. Rôzne.  
8. Záver. 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 
 

Starosta obce Bc. Peter Faltin otvoril riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
privítal prítomných poslancov, zapisovateľku. Na základe  počtu prítomných poslancov 
skonštatoval, že rokovanie obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné. 
 
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
 

Poslanci určili za overovateľov zápisnice a uznesení poslancov Mgr. Jana 
Jankurová, Andrej Petruš a za zapisovateľku pani Romanu Kašperovú.  
Obecné zastupiteľstvo obce Dravce  
  berie na vedomie určenie  
          -  overovateľov zápisnice a uznesení : Mgr. Jana Jankurová, Andrej Petruš. 
           - zapisovateľku :  Romana Kašperová.  
 
 
 
 
_________________________________________________________________________________ 
 
Hlasovanie:      Za:  Jakub Breja, Mgr. Jana Jankurová, Jozef Pitoňák,  Andrej Petruš,  
                               Jozef Tomečko. 
                          Proti: ---  
                          Zdržal sa : ---- 
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3  Schválenie programu riadneho zasadnutia. 

Poslanci obecného zastupiteľstva návrh programu zasadnutia OZ schválili :  

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
3. Schválenie programu  zasadnutia. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Dravce za rok 2022. 
6. Územný plán obce Dravce. 
7. Rôzne.  
8. Záver. 

 
________________________________________________________________________________ 
Hlasovanie:        Za: Jakub Breja, Mgr. Jana Jankurová, Jozef Pitoňák,  Andrej Petruš,  
                                Jozef Tomečko. 
                           Proti: ---  
                           Zdržal sa : ---- 
 
 
 

4 Kontrola plnení uznesení. 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva uznesením číslo 1/2023 berú na vedomie správu 
starostu obce o plnení uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12.2022. 
  
Číslo uznesenia: 1/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dravce  
berie na vedomie správu starostu obce o plnení uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 
14.12.2022. 

Prezentácia poslancov: 5 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Jakub Breja,  Mgr. Jana Jankurová,  Jozef Pitoňák, 
Andrej Petruš, Jozef Tomečko 

5 

Proti uzneseniu hlasovali:   
Zdržali sa hlasovania:   

UZNESENIE  BOLO SCHVÁLENÉ  
 
5 Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Dravce za rok 2022. 
 

Poslanci dostali e-mailom materiál k bodu Správa o kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce Dravce za rok 2022 . K tomuto bodu sa vyjadrila hlavná kontrolórka obce 
Ing. Eva Bajtošová, ktorá  správu o kontrolnej činnosti prečítala a vysvetlila. Poslanci 
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uznesením číslo 2/2023 Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 
Dravce za rok 2022 berú na vedomie. 

 
Číslo uznesenia: 2/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dravce  
berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Dravce za rok 2022. 

Prezentácia poslancov: 5 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Jakub Breja,  Mgr. Jana Jankurová,  Jozef Pitoňák, 
Andrej Petruš, Jozef Tomečko 

5 

Proti uzneseniu hlasovali:   
Zdržali sa hlasovania:   

UZNESENIE  BOLO SCHVÁLENÉ  
 
 
6 Územný plán obce Dravce .  
 
Pán starosta vysvetlil, že Obec Dlhé Stráže ide budovať vodovod, obec Dlhé Stráže  sa  napojí 
na náš vodovod a  k tomu je potrebné upraviť Územný plán obce. Do prepracovania chce pán 
starosta zapísať ihrisko pri kultúrnom dome Bukovinka, zrušiť ochranné pásmo cintorína, 
zapísať zberný dvor a rozšíriť ulicu na IBV Pod Hruškou, kde vznikne ešte jeden rad 
stavebných pozemkov a medzi nimi bude miestna komunikácia. Poslanci nemali žiadne ďalšie 
návrhy na zmenu, alebo doplnenie územného plánu obce Dravce a preto uznesením číslo 
3/2023 vyhlasujú, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 
potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie a uznesením číslo 4/2023  
súhlasia so začatím prác na obstarávaní územnoplánovacej dokumentácie Zmeny a doplnky 
Územného plánu obce Dravce podľa predloženého návrhu. 

 
Číslo uznesenia: 3/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dravce  
vyhlasuje, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá 
najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.   
  
 
Prezentácia poslancov: 6 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Jakub Breja,  Mgr. Jana Jankurová, Peter Koršala, 
Jozef Pitoňák, Andrej Petruš, Jozef Tomečko 

6 

Proti uzneseniu hlasovali:   
Zdržali sa hlasovania:   

UZNESENIE  BOLO SCHVÁLENÉ  
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Číslo uznesenia: 4/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dravce  
súhlasí so začatím prác na obstarávaní územnoplánovacej dokumentácie Zmeny a doplnky 
Územného plánu obce Dravce podľa predloženého návrhu. 
 
Prezentácia poslancov: 6 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Jakub Breja,  Mgr. Jana Jankurová, Peter Koršala, 
Jozef Pitoňák, Andrej Petruš, Jozef Tomečko 

6 

Proti uzneseniu hlasovali:   
Zdržali sa hlasovania:   

UZNESENIE  BOLO SCHVÁLENÉ  
 
7 Rôzne. 
 
Pán starosta informoval, že Poľnohospodárske družstvo v Dravciach má v prenájme obecné 
pozemky a vyhotovilo novú Zmluvu o nájme poľnohospodárskych pozemkov č. 197/2022. 
Výmeru poľnohospodárskej pôdy  429 673 m, chce prenajať za 24,31 €/ha, teda ročná suma 
prenájmu by bola v celkovej výške 1 044,55 €, čo je málo a preto sa spojí s predsedom PD 
v Dravciach a bude žiadať o vyššiu sumu za prenájom obecných pozemkov. 
Slovo dostal pán Štefan Šimko, ktorý mal viacero pripomienok : 

- Skládka za p. Šofrancom - síce sa tam dala  rampa, ktorá napriek dobrému úmyslu, 
mala opačný efekt a skládka odpadu je teraz všade po obci Dravce a aj v miestnej časti 
Bukovinka 

- Sťažoval sa, že k jeho rodinného domu nie je odhrnutá cesta, že on je riadnym 
obyvateľom obce, tak žiada o odhrnutie cesty, pretože má zdravotné problémy a mal 
mať predoperačné vyšetrenia a nevie si predstaviť ako by to riešil, pretože sa k nemu 
sanitka nedostane a tým pádom mu nie sú zabezpečené základné služby. Pán starosta 
vysvetlil, že tam boli pracovníci  odhrnúť cestu aj napriek tomu, že je to poľná cesta 
odhrnúť cestu chceli, ale pán Šimko ich neprimerane usmerňoval svojimi 
požiadavkami a s ním sa nedá dohodnúť ani po dobrom, ani po zlom, tak bol  
vyvodený záver, že poľná cesta sa odhŕňať nebude a to aj z dôvodu, že to nie je 
klasifikované ako cesta, ale poľná cesta a ešte z dôvodu, že patrí Poľnohospodárskemu 
družstvu v Dravciach. 

 
8 Záver 
 

Na záver zasadnutia starosta obce Peter Faltin poďakoval prítomným poslancom za účasť 
na tomto zasadnutí a rokovanie ukončil. 
 
Zapísala PhDr. Romana Kašperová  

Overovatelia: Mgr. Jana Jankurová  
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Andrej Petruš  

V Dravciach 13.02.2023 
 
                                                                                                         Bc. Peter Faltin  
                                                                                                           starosta obce  


